

Dagsorden bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd den 16.11.2022 kl. 17.00, Hjertebjerg Halle Møn

Vordingborg Idrætsråd	Dagsorden	Referat
Deltagere:	Henrik Pape (HP) Ole Madsen (OM) Lars Kleist (LK) Jan Clausen (JC) Allan Søefeldt (AS) AFBUD Ulla Røngaard, (UR)	Afbud AS
Dato, tid og sted:	16.11.2022 kl. 17.00	Hjertebjerg hallen
Referent:	Dagsorden bestyrelsesmøde 11.10.2022	
1. Bestyrelsesarbejdet		<p>HP udformer et skriv til alle deltager ved vores dialogmøde på vilde vulkaner. Hvor vi vil efterlyse politik action på en samarbejdsaftale</p> <p>LK og HP udarbejder et strukturdiagram på en organisationsplan for fremtiden</p>
1.00 Siden sidst		<p>LK og HP har afholdt vandrørsmøde med Jacob Kamper og Karina Fromberg - julemiddag - her blev afstemt forventninger omkring møde med fodboldklubberne i forbindelse med ulige vilkår mellem fodboldklubberne i kommunen</p> <p>LK og HP deltog i mødet mellem kommunen / fodboldklubberne - status blev at man var opmærksom på en forskelsbehandling og man ville fremadrettet være opmærksom på problemet og der er taget action på problematikken omkring VIF lokale/stadion</p> <p>LK har deltaget i åbent hus hos Damsholte Skytteforening - gave 500 kr.</p> <p>LK har deltaget i forening og fritidsrådet kursus i "den attraktive forening"</p> <p>OM og HP deltog i fællesmøde mellem idrætsrådene - DIF var med - vi oplever stor forskel mellem de forskellige idrætsråd.</p> <p>Vi har indgået en sponsoraftale med Delicate coffee</p>
1.01 Facebook og hjemmeside, Lars Kleist	Hjemmeside	<p>Alt er opdateret med undtagelse af renovering af vedhæfter (LK/HP vil opdatere inden næste generalforsamling)</p> <p>Der er aftalt møde med JS Danmark 10. januar - LK og HP deltager i et TEAMS møde i januar - måske kan det give mening</p>

1.01 Kontakt til kommunen, Lars Kleist, Jan Clausen		
1.02 Presseansvarlig, Henrik Pape, Lars Kleist		
1.03 DGI, Henrik Pape		
1.04 DIF, Idrætsråd, Henrik Pape		
1.05 Folkeoplysnings og fritidsråd, Henrik Pape	Møde med udvalg og foreningerne	JC, HP og LK har deltaget i rådets seneste møde, hvor første halvdel var med deltagelse af udvalgets politikker. Vi kunne ikke bifalde den nye pulje udformning. Vi anser som de fleste at der er mange møder for mødet skyld, og der er for meget snak og for lidt handling.
1.06 Styregruppen §17 stk 4, / borger indtagelse og nærdemokrati - Lars Kleist	input fra sidste møde	
1.07 Foreninger,, Ulla Røngård,		Ulla deltager i mødet i Møns Hallen vedr. foreninger den 21. november. LK deltager i møde i DGI huset d.30 jan. Ulla deltager i mødet den 12. jan i Mønshallen vedr. brobygning / foreninger HP deltager i møde omkring puljer i Vordingborg kommune d. 23.11 kl 8
1.08 Idrætspriser, Lars Kleist & Henrik Pape		Første møde i denne række bliver 21.11 - HP og LK deltager
1.09 Kasserer, Ole Madsen		
1.10 Integration (seniorliv),		
1.11 Kurser / arrangementer, Vidensdeling Lars, Ulla, Allan	Kurser i forenings & fritidsrådet	
2. Kommende møder / invitationer		25.11 reception for Jesper Kjærulf - vi kan desværre ikke afse tid til deltagelse
3. Høringssvar		
4. Generalforsamling		
5. Eventuelt		
6. Næste møde	Næste møde	HP får mandat til at finde en mødedato / tirsdag el. onsdag i januar 2023

Møde med foreningerne

Østmøn fodboldklub Jannie

Thomas Steen Jørgensen Øst Møn badminton klub

Per fra Øst Møn Hallen

Der er stærk bekymring omkring skolen lukning idet det vil påvirke alle foreninger som er tilknyttet hallen - De forskellige foreninger rummer omkring 50 medlemmer

Foreningerne ønsker at VIR fremsender et høringssvar til kommune hvor VIR gør opmærksom på deres betænkeligheder ved en skole lukning